
INDUSTRIJSKA CONA

DOL-DOLSKO

Kje bo in kaj
bodo zgradili

še ta mesec bo izdelan
predlog urbanističnega
načrta, o katerem bodo
razpravljali tudi občani

Generalni urbanistični pian je že lela 1968
med Dolom in Dolskim opcedeltl industcijski
rezervat 2 energetsko cono, urbanistični plan
Ljubljane pa je leta 1972 nato natančneje
opredetil jndustrijsko cono Dol-Dolsko. Ob-
močj& obsega prostor med Savo, Kamniško
Bistrico in obrobjem gozda nad zasavgko
cesto ter vkliučuie naselja Videm, Dol. Kleče,
Dolsko. ZaborSt, Zajelše, Podgora. Kamnica,
Senožeti in Laze. torej v krogu z radijem 1 km.

PodfoCje je zeio ugodno za dejavnosti, ki
zahtevajo posebne lokacijske pogoje: bližlno
vode. ugodne energetske in komunalne prlk-
Ijučke, lego izven površin, zavarovanih za
črpanje pitne vode itd.

Seveda so tudi prebivaici tega obmoija
lakoj posegli v razpravo, sa) jih je mofino
zanimalo, kaj m kdaj bozraslonaiempodrot-
ju, kafcšne bodo možnosti za šifitev naseff/.
ofilna je bila njihova skrbza okolje. v katerem
živijo. Zato so se predstavniki krajevnih skup-
nosti Dol in Doisko skupno z izvršnimi sveti
mesta Ljubljane. Bežigrada in Most že iani

zavzeto vključiM v razpravo o štirih moznih
variantah urbanističnega načrta. Tako je že
imendvana poslovna skupnost za izgradnjo
industrijske cone, Ljubljanski urbanističntza-

vod pa bo še do konca tega meseca izdelal
predlog urbanističnega načrta. v katerem bo-
do upoštevati želje Investitorjev, druzbene
skupnosti in seveda tudi občanov, domati-
nov. Znani pa so te tudi možni mvesDtorji:
Petrol, ki naj bi gradil skladišče tekofiih goriv,
Potikem s tovarno dimBtiltGreftakata ter Jub.
ki bo razširil svoje obrale. Prostor pa bo ostal
se za energetsko cono. v katen bo ludi cen-
tralna ijubljanska toplarna.

Gračtvo bodo torei v kratkem izdelali, o
njem pa bodo pred sprajemom na obfiinski
skupščini razpravl|ah iudi kraiani. ki ]ih bomo
o 2ačetku javne razprave Se obvestili. Jasno
pa je, da se bo tudi lokrat, koi ob vsaki
novogradnji, morala kakšna stavba umakniti,
skoraj zanesljivo pa je tudi, da se bodo po
končni izdelavi načrta sprostile nekalere po-
vrfiine. ki so za zda) nezazidljive. Ob upošteva-
nju vse strožjih predpisov o varstvu okolja in
pa zahtev obianov v dosedanjih jn prihodn|ih
razpravah o gradnji industrijske cone pa se
tudi ni bati.dabi conazavrlaalionemogoCila
razvoj naselij. kjer se bo razprostirala.


